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memo 
  
Aan Agendacommissie 
Van Berry van 't Westeinde 
Onderwerp Digitaal werken 
Datum 2-3-2017 
  
Tijdens de commissie Algemene Zaken van 11 januari 2017 is bij de behandeling van de 
rechtspositieverordening gesproken over digitaal werken. Door verschillende commissieleden is 
aangegeven dat wij richting digitaal werken moeten. Afgesproken is dat dit onderwerp terug komt in 
de agendacommissie. 
 
Digitaal werken heeft een groot aantal voordelen: 

• Meer overzicht bij raadsleden: van drie stromen (papier, mail,  website) naar 1 
voorkeursstroom (website) 

• Snel, actueel en accuraat (juiste versies) 
• Alles is terug te vinden 
• Besparing op papier (milieu) en kopieerkosten 
• Beter beheersbare informatiestromen vanuit de griffie  

 
De oplossing 
De leverancier van de website voor raadsinformatie, GemeenteOplossingen, heeft ook oplossingen 
om papierloos te werken. Eén van deze oplossingen, de ipad app, kunt u nu al op proef gebruiken.  
De ipad app geeft onder andere mogelijkheden om in voorstellen aantekeningen te maken en de 
opmerkingen met fractiegenoten of anderen te delen. 
Momenteel wordt gewerkt aan de omvorming van deze app naar een oplossing die platform 
onafhankelijk te gebruiken is.  Deze oplossing kunt u dus ook gebruiken op uw PC, laptop, android of 
windows apparaat. Dit jaar moet dit operationeel worden. 
De werkwijze is volledig gekoppeld aan de informatie op onze website. Er hoeven dus geen extra 
werkzaamheden te worden verricht én de informatie is overal identiek.    
 
Tijdpad 
Voorgesteld wordt om te streven naar het invoeren van het digitaal vergaderen met ingang van de 
nieuwe raad in maart 2018.  
 
Voorstel 

• De griffier opdracht te geven  een oplossing verder voor te bereiden, samen met een drietal 
raadsleden, waarbij het streven is om de raad vóór de zomer 2017 een besluit te laten 
nemen, waardoor de financiële consequenties zo nodig meegenomen kunnen worden in de 
begroting 2018. 

 
 


